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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 20. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25. 5. 2016 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  prof. Kohoutková, prof. Pavelka, doc. Čiháková, Ing. Vlasák 

Veřejnost: - 

 
Program: 

1. Kontrola zápisu 
2. Doplnění studentské komory o Bc. Šimona Gajzlera a o Bc. Adama Lažu 
3. Projednání a schválení Rozpočtu fakulty pro rok 2016 (tajemník Ing. Vlasák) 
4. Projednání a schválení Rozpisu prostředků NIV pro rok 2016 (tajemník Ing. 

Vlasák) 
5. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření fakulty za rok 2015 (tajemník Ing. 

Vlasák) 
6. Zpráva delegace studentské komory z konference KOSTAF (Ing. arch. Vlčková) 
7. Různé 

 
Předseda AS zahájil zasedání a přivítal přítomné. 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. 
 
Bod 2. Doplnění studentské komory o Bc. Šimona Gajzlera a o Bc. Adama Lažu 
 

Mandát do studentské komory přijali Bc. Gajzler a Bc. Laža.  
 
Bod 3. Projednání a schválení Rozpočtu fakulty pro rok 2016 (tajemník Ing. Vlasák) 
 

Pan tajemník prezentoval rozpočet fakulty. Nejprve požádal o schválení změny odstavce 
Metodiky rozpisu NIV, kapitola 2.1., str. 10 (viz Usnesení). 
Prof. Pospíšil za ekonomickou komisi doporučil změnu schválit. 
 

Hlasování: pro 24 | proti 0 | zdržel se 0 (z 24 přítomných) 
  

Prof. Pospíšil informoval o jednání ekonomické komise a doporučil AS Rozpočet fakulty 
pro rok 2016 schválit.  
 

Hlasování: pro 24 | proti 0 | zdržel se 0 (z 24 přítomných) 
 
Bod 4. Projednání a schválení Rozpisu prostředků NIV pro rok 2016 (tajemník Ing. 
Vlasák) 
 

Pan tajemník prezentoval rozpis prostředků NIV.  
Prof. Pospíšil informoval o jednání ekonomické komise a doporučil AS Rozpis prostředků 
NIV pro rok 2016 schválit.  
 

Hlasování: pro 24 | proti 0 | zdrželi se 0 (z 24 přítomných) 
 
Bod 5.  Projednání a schválení Zprávy o hospodaření fakulty za rok 2015 (tajemník 
Ing. Vlasák) 
 

Pan tajemník seznámil členy AS se Zprávou o hospodaření fakulty za rok 2015.  
Prof. Pospíšil informoval o jednání ekonomické komise a doporučil AS zprávu schválit.  
 

Hlasování: pro 24 | proti 0 | zdržel se 0 (z 24 přítomných) 
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Bod 6.  Zpráva delegace studentské komory z konference KOSTAF (Ing. arch. 
Vlčková) 
 

Ing. arch. Vlčková shrnula účast zástupců studentské komory na konferenci KOSTAF 
v Žilině a seznámila senát s projednávanými otázkami týkajícími se jak činnosti 
studentských komor, tak i jednotlivých fakult. 
 
 
Bod 7.  Různé 
 

- Paní děkanka poděkovala za vstřícnost při schvalování dokumentů důležitých pro chod 
fakulty, informovala o podávání projektů OPVVV a o situaci z hlediska dlouhodobého 
financování a výhledu možných zdrojů. 
- Předseda technické komise Ing. Chalupa seznámil podrobněji senát o obsahu setkání 
technické komise s proděkanem prof. Šenbergerem. 
- Předseda legislativní komise doc. Pazderka informoval o schválené novele 
vysokoškolského zákona a možných důsledcích pro stávající předpisy. 
- Prof. Polák informoval o jednání Rady VŠ, zatím není obsazeno velmi důležité místo 
předsedy akreditační rady. 
 

- Z diskuze senátorů vyplynulo podání podnětu na vedení, aby se zabývalo činností 
(především garantováním předmětů či oborů) našich pedagogů na jiných vysokých 
školách.  
 

Hlasování: pro 23 | proti 0 | zdržel se 0 (z 23 přítomných). 
 
- Paní děkanka zodpověděla dotaz doc. Cajthamla o habilitačních a profesorských 
řízeních pro pedagogy z jiných vysokých škol: Pokud je tyto školy nemají, nemůžeme je 
odmítat. 
- Diskuze o problematice přijatých a nenastoupivších studentů (Ing. Fencl, doc. Bubeník). 
- Diskuze o změně poměru počtu zaměstnanců a studentů (doc. Košatka, Ing. Matějka, 
Ing. Bauer).  
- Dotaz prof. Patzáka ohledně jiného využití hřiště než na parkoviště zodpověděl 
tajemník Ing. Vlasák, realizace je už ve finálním stádiu. 
- Diskuze o elektronickém odevzdávání prací, doporučeno věnovat se problematice 
v pedagogické komisi.  
- Ing. Matějka hovořil o problematice výuky IT na fakultě i o stavu na K128. 
 
 
 
 
 

Příští zasedání AS FSv ČVUT bude včas oznámeno. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: B. Košatka 


